
Zápis a usnesení z 03/2012 zasedání Výboru pro 

infrastrukturu ZHMP, ze dne 27.3.2012 

 

Zasedání : Třetí 
Dne: 27. března 2012 
Počátek jednání - 
konec jednání: 14:00 – 14:40 
Místo: dv.č. 430, 4.patro, Mariánské nám. 2, Praha 1 
Přítomni Dle prezenční listiny 
 

Přítomné členy Výboru pro Infrastrukturu HMP a hosty uvítal a jednání Výboru zahájil 

předseda Výboru Pavel Hurda. V rámci úvodního slova přítomné stručně seznámil 

s návrhem zaměření Výboru pro Infrastrukturu ZHMP a zároveň s hlavními body tohoto 

zasedání.  

A  Administrativně organizační záležitosti:    

V rámci programu 3. zasedání předseda Výboru navrhl vyřazení bodu A.2 – (Volba 

místopředsedy Výboru pro infrastrukturu ZHMP) a přečíslováním ostatních bodů. O takto 

upraveném návrhu Programu 3.zasedání Výboru pro infrastrukturu ZHMP se hlasovalo. 

• Bod A.1 -  Programu 3. zasedání Výboru pro infrastrukturu ZHMP 

Výbor pro infrastrukturu ZHMP schvaluje Programu 3. zasedání Výboru pro 

infrastrukturu ZHMP.       (Pro:Proti:Zdrželise)  (6:0:0) 

 

• Bod A.2 -  Schválení předešlého zápisu a volba ověřovatele zápisu Výboru 

pro infrastrukturu ZHMP  

K zápisu z 2. zasedání Výboru pro infrastrukturu ZHMP nebyla přítomnými členy Výboru 

vznesena žádná připomínka, proto byl hlasován v předloženém znění. 



 Ověřovatelem zápisu Výboru pro infrastrukturu ZHMP byl předsedou Pavlem Hurdou 

navržen JUDr. Lubomír Ledl. K tomuto návrhu nebyly žádné protinávrhy ani 

připomínky. 

Výbor pro infrastrukturu ZHMP schvaluje zápis z 2. zasedání a schvaluje JUDr. 

Lubomíra Ledla ověřovatelem zápisu Výboru pro infrastrukturu ZHMP.  

                                                                    (   Pro:Proti:Zdrželi se)  (7:0:0) 

 

 

• Bod A.1 – Informace o činnosti společnosti Kolektory Praha a.s. 

Ing. Jan Svátek, generální ředitel společnosti Kolektory Praha a.s. úvodem 

přednesl podrobnou informaci o této akciové společnosti. Informace se týkala jak 

vzniku této společnosti, tak i samotné činnosti společnosti.  

V rámci této informace bylo vysvětleno technické rozložení kolektorové sítě na území 

hlavního města Prahy. V současné době dosahuje celková délka kolektorové sítě pod 

Prahou téměř 90 kilometrů. 

 Dále byli členové Výboru seznámeni se základními úkoly společnosti. Patří sem 

správa, provoz a údržba, nepřetržitá dispečerská služba sloužící k monitoringu 

kolektorů a nepřetržitá pohotovostní služba zajišťující řešení mimořádných provozních 

stavů, poruch a havárií na kolektorové síti hlavního města Prahy. Zároveň bylo 

připomenuto, že rozsáhlá kolektorová síť byla vybudována z prostředků hlavního 

města Prahy a je rovněž jeho majetkem.  

JUDr. Lubomír Ledl vznesl dotaz, ve kterém se zajímal, zda-li se kolektorová síť 

bude v dalších letech rozvíjet. 

Host  Ing. M. Šenarová do diskuze vstoupila s otázkou, jak je Magistrát hl. města 

Prahy finančně vázán na společnost Kolektory Praha a.s. 



Předseda Výboru Pavel Hurda požádal a navrhl, vypracování Informace, která by se 

týkala finančních plánů společnosti Kolektory Praha a.s., na příští zasedání Výboru, 

které se uskuteční dne 24. 4. 2012.  

Daniel Hodek doplnil poznámku, že Městská část Prahy 1, je vůči společnosti 

Kolektory Praha a.s. vázána nájemní smlouvou. 

Ing. Pavel Klega reagoval, že se jedná o nebytový charakter, kde se bez rozdílu 

platí nájemné a pro tyto platby/služby jsou vytvořené ceníky.  

Host Ing. M. Šenarová se zajímala, kdo tyto ceníky vypracovává.  

Ing. Pavel Klega doplnil, že zmíněné ceníky nestanovuje hl. město Praha ale sám 

Energetický regulační úřad. 

Předseda Pavel Hurda se zajímal o finanční výhled pro rok 2012 

    Generální ředitel Ing. Jan Svátek reagoval, že stanovený finanční plán na rok 2012 

je 45 mil. .  

Dále byli členové Výboru pro infrastrukturu informování o následující stavbě a tj. 

Kolektor Hlávkův most. V rámci této informace byla zdůvodněna výstavba, finanční 

rozsah a technické vlastnosti stavby. 

 

Výbor pro infrastrukturu ZHMP bere na vědomí informaci o kolektorové síti na 

území hl.m.Prahy a zároveň bere na vědomí informaci o činnosti společnosti 

Kolektory Praha a.s. přednesenou Ing. Jan Svátkem, generálním ředitelem 

Kolektorů Praha a.s. 

                                                                           

(Pro:Proti:Zdrželi se)  (8:0:0) 

 

 



 

• Bod A.2 – Materiály předkládané Ing. Pavlem Richterem – náměstkem 

primátora pro oblast infrastruktury  

 

Do tohoto bodu byl zahrnut tisk R-5122 - k návrhu na úplatné nabytí části pozemku parc. 

č. 270/26 o výměře 37 m2 v k. ú. Radotín z vlastnictví společnosti Stahl-stěhovací služba, spol. 

s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy. 

 

K tomuto tisku nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy.  

 

Výbor pro infrastrukturu ZHMP bere na vědomí informaci o předloženém 

tisku R-5122. 

 

                                                                       

(Pro:Proti:Zdrželi se)  (8:0:0) 

 

• Bod B.3 – Diskuze, náměty, připomínky 

 

V tomto bodu nebyly vzneseny žádné náměty či připomínky. 

 

Následně bylo panem předsedou Pavlem Hurdou 3. zasedání Výboru pro 

infrastrukturu ZHMP v čase 14:40 ukončeno. 
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